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KS § 5 Dnr 0451/20 - 008 
 
MEDBORGARFÖRSLAG OM GÅNGBRO ÖVER KORSTRÄSK-
BÄCKEN 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Av kostnadsskäl avslå förslaget att bygga en GC-bro över Korsträskbäcken i 
förlängningen av Skogsgatan över till Storgatan. 
_____ 
 
Sammanfattning av ärendet 
Marianne Renlund har lämnat in ett medborgarförslag om gångbro över 
Korsträskbäcken, enligt bilaga. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 30 november 2020, § 103 att överlämna ärendet 
till kommunstyrelsen för beredning och beslut senast 25 januari 2021. 
_____ 
 
Älvsbyns Energi AB, VD Mattias Broström har yttrat sig i ärendet. 
 
Att bygga en GC-bro över Korsträskbäcken vid det föreslagna läget är ett 
mycket kostsamt projekt. I dag finns möjlighet att nyttja bron i Lönngatans 
förlängning och bron vid Polar Hotell för att ta sig till den del av Storgatan 
som avses. Av kostnadsskäl är det inte försvarbart att bygga en bro vid det 
föreslagna läget. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktiges protokoll 30 november 2020, § 103. 
 
Förslag till beslut 
Avslå förslaget att bygga en GC-bro över Korsträskbäcken i förlängningen av 
Skogsgatan över till Storgatan, 
 
Kommunstyrelsen 
Ordföranden ställer proposition på beredningsförslaget vilket kommunstyrel-
sen bifaller. 
_____ 
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